
Zápis - 5. schůze KK 19. 11. 2019 
 
Místo konání: Skype call 
Přítomny:  Jana Černíková 
  Karolína Tilšerová 
  Klára Maříková 
  Lucie Růžková 
Omluvena:  Helena Jelínková 
   
 

1. Vyúčtování JR 
 
KK prosí o vyjádření manažery JR k položce nových dresů. KK má za to, že nové dresy 
byly již zakoupené pro předchozí ME. Také prosíme o vyjádření, kde jsou dresy v tuto 
chvíli uschované. 
Dále KK obdržela informaci, že manažerům JR byly nabídnuté levnější letenky, než 
které se nakonec zakoupily. KK nezná přesně situaci a důvody, proč k nabídce došlo a 
proč byla nakonec odmítnuta, proto prosíme manažery JR o vysvětlení. 
Závěrem prosíme o informaci, jakou částkou se na financování podílely jednotlivé 
hráčky. 
 
KK prosí VV o informaci, co se bude dít s přebytkem ve vyúčtování. 
 
 

2. Vyúčtování SR 
 
KK prosí manažery SR o informaci, za co byly vyplacené odměny Adél, Kejč a Terce. 
 
KK prosí VV o informaci, co se bude dít s přebytkem ve vyúčtování. 
 
 

3. Budoucnost reprezentací 
 
KK prosí VV o informaci, kdy se bude vypisovat výběrové řízení na nového trenéra SR i 
JR? Jaká je myšlenka a v jakém stavu je skutečnost? Jaké jsou plány s trénováním 
obou reprezentací? 

 
 

 
 
 

 
Dne 28. 11. 2019 zapsala J. Černíková 

 


